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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

Protokół nr XLI 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 29 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 29 marca 2022 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego – Josel Czerniak, Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 
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W posiedzeniu udział wzięli Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta 

Zator, Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Dyrektor Środowiskowego 

Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski, Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych OPS- 

Bernadetta Bednarczuk, Dyrektor Schroniska Młodzieżowego Barbara Starzyk, Dyrektor 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Techniczny ZWiK Adam 

Szczepański 

 

2. Zaopiniowanie Sprawozdań z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. jednostek 

podległych gminie: 

a)Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 1051) 

Sprawozdanie zawarte w druku 1051 bardzo szczegółowo omówił Dyrektor Środowiskowego 

Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela pogratulowała ilości obiadów wydawanej przez 

2 osoby. 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski doprecyzował, że 

ŚDS jest wspierany dwoma etatami z Ośrodka Pomocy Społecznej. Obecnie stołówka 

przygotowuje również obiady dla uchodźców znajdujących się w Wieszczynie 7 dni  

w tygodniu. Są to 44 posiłki przygotowywane przez kuchnię ŚDS. Ponadto duża sala 

znajdująca się w obiekcie jest w tej chwili  obłożona rzeczami pierwszej potrzeby dla 

uchodźców.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela oznajmiła, że podziwia trudność specyfiki pracy 

z podopiecznymi, o czym świadczy ilość konsultacji z psychologami i psychiatrami.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała przyjęcie informacji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań zawartych w Gminnym 

Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 1052 a) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

b) Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań 

zawartych w Gminnym Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 

1052 a) 
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Informacje zawarte w drukach nr 1052 oraz 1052 a omówiła przedstawicielka Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych - Bernadetta Bednarczuk. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zwróciła uwagę na bardzo różnorodny zakres 

prac opiekuńczych prowadzonych przez OPS. Zauważyła również bardzo duży koszt 

utrzymania jednej osoby w Domu Opieki Społecznej, który wynosi ponad 4000 zł. Zwróciła 

uwagę również na fakt, że 3 asystentów obsługuje 51 rodzin, co wymaga ogromnego nakładu 

pracy. Radna zapytała czy w związku ze zwiększeniem nakładów finansowych na opiekę 

społeczną zauważyć można wśród społeczności prudnickiej zmniejszenie się problemów 

ubóstwa i problemów społecznych. 

Odpowiedź nie została zarejestrowana na nagraniu. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała przyjęcie informacji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań zawartych w Gminnym 

Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 1052 a) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

c) Szkolnego Schroniska Młodzieżowego „Dąbrówka” w Prudniku z filią „U króla Gór 

Opawskich” w Wieszczynie (druk nr 1053) 

Informacje zawarte w druku nr 1053 omówiła Dyrektor Schroniska Młodzieżowego Barbara 

Starzyk. 
Radny Zbigniew Kosiński zapytał ilu uchodźców w tej chwili znajduje się w schroniskach? 

Dyrektor Barbara Starzyk oznajmiła, że od około 3 tygodni gości uchodźców z Ukrainy.  

W chwili obecnej w Wieszczynie przebywa 43 osób z Ukrainy, natomiast w Prudniku 39 

osób. Są to przede wszystkim matki z dziećmi oraz wychowankowie domu dziecka. Dodała, 

że pierwsze zderzenie z nową sytuacją było bardzo ciężkie. Teraz już wiadomo czego się 

spodziewać i jak radzić sobie w tej trudnej sytuacji. Poinformowała, że społeczeństwo bardzo 

żywo zareagowało na konieczność pomocy. Ponadto codziennie każdy z uczestników 

otrzymuje ciepły posiłek. Dla schroniska w Prudniku gotuje szkoła podstawowa nr 1, 

natomiast dla Wieszczyny takie dane przygotowywane Środowiskowy Dom Samopomocy, na 

bieżąco również dokupowane są produkty żywnościowe. 

Radny Andrzej Gajewski zapytał kto koordynuje sposób przyjmowania uchodźców?  
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Dyrektor Barbara Starzyk oznajmiła, że jest w stałym kontakcie z Urzędem Wojewódzkim, 

jednak bezpośrednie ustalenia uzgadniane są z Burmistrzem Prudnika.  

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że w tym roku mają odbyć się wydarzenia takie jak 

Wystaw Twórców Ludowych czy Cittaslow. Zapytał czy ktoś z wystawców zabukował sobie 

już noclegi z tej okazji w schronisku? Co w przypadku, jeśli nie będzie wolnych miejsc 

noclegowych? Czy gmina jest w stanie zaproponować jakieś miejsca w zamian? 

Dyrektor Barbara Starzyk oznajmiła, że jest zrobiona rezerwacja dla delegacji z miast 

Cittaslow, dlatego też pada pytanie co dalej z działalnością schronisk? Nie chodzi tu tylko  

o Targi. Wydarzenie to tak na dobrą sprawę rozpoczyna okres kiedy wzrasta obłożenie 

schroniska: rozpoczynają się wycieczki szkole, później wakacje, różne wydarzenia sportowe. 

Dlatego też padnie pytanie do Pana Burmistrza jak należy dalej postępować. Dyrektor dodała, 

ze w Prudniku wolnych jest 26 miejsc noclegowych, ponieważ nie całe schronisko jest 

zamknięte. Do dyspozycji Wojewody jest 50 miejsc noclegowych, wiec kilka pokoi jest 

wolnych, ale jest to za mała ilość jeśli chodzi o wystawę czy okres wakacyjny. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że na dzień dzisiejszy jest bardzo dużo znaków 

zapytania i nie wykluczone, że również na szczeblu centralnym nikt nie jest w stanie 

stwierdzić i zadecydować co dalej. Do połowy maja powinna zapaść decyzja co dalej, aby 

osoby, które dokonały rezerwacji miały jasną informację wcześniej czy mogą przyjechać czy 

też nie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego „Dąbrówka” w Prudniku z filią „U króla Gór Opawskich” w Wieszczynie 

(druk nr 1053) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

d) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1054) 

Informacje zawarte w druku nr 1054 omówiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku Małgorzata Halek. 
Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela wyraziła uznanie w związku z ilością 

zorganizowanych imprez w tak ciężkim czasie jak pandemia. 
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Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że jednostka jaką jest Agencja Sportu i Promocji w 

Prudniku jest bardzo dobrze prowadzona i działa niezwykle prężnie. Pogratulował Dyrektor 

takiego prowadzenia jednostką.  

Po zakończonej rozmowie przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku (druk nr 1054) kolejno przez: 

Komisje Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LX sesji Rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1055) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

1. Zgodnie z decyzjami Ministra Finansów dokonuje się zmniejszenia subwencji oświatowej 

w dziale 758 § 2920 o kwotę 175.744,00zł.  Zmiana dotyczy zmniejszenia subwencji w tym 

na naukę języka niemieckiego o kwotę 246.459,00zł oraz zwiększenia subwencji ze środków 

rezerwy części oświatowej o kwotę 70.715,00zł na wsparcie szkół w zakresie zorganizowania 

dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Plan 

subwencji po zmianach wyniesie 19.984.319,00zł. 

2. W związku z analizą budżetu, zwiększeniem stóp procentowych dokonuje się zwiększenia 

planu dochodów: 

- w dziale 600 w § 0640 o kwotę 5.441,76zł - koszty upomnień SPP, 

- w dziale 600 w § 0750 o kwotę 3.500,00zł - najem pomieszczeń, 

- w dziale 700 w § 0690 o kwotę 5.000,00zł - różne opłaty, 

- w dziale 750 w § 0920 o kwotę 2.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 758 w § 0920 o kwotę 351.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 801 w § 0920 o kwotę 20.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 801 w § 0940 o kwotę 6.000,00zł - rozliczenie zwrotów z ubiegłego roku, 

- w dziale 852 w § 0920 o kwotę 16.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 854 w § 0920 o kwotę 1.100,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 900 w § 0970 o kwotę 3.900,00zł - sprzedaż drewna, 

- w dziale 926 w § 0920 o kwotę 1.200,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 926 w § 0940 o kwotę 8.000,00zł - rozliczenie zwrotów z ubiegłego roku. 
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3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 600 w § 6350 o kwotę 1.284.915,06zł  

z dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (80%). Jednocześnie 

dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych na realizację zadania „Remont dróg 

gminnych ul. Szkolnej i ul. Staszica w Prudniku”. 

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 754 w § 0830 o kwotę 10.000,00zł z usług  

i jednocześnie zwiększenia na wydatki związane z zakwaterowaniem uchodźców w SSM  

w dziale 754 rozdziale 75421 o kwotę 10.000,00zł. 

5. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 754 w § 0960 o kwotę 30.000,00zł z wpłat 

darowizn na pomoc obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie gminy Prudnik. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754 rozdziale 75421 o kwotę 

30.000,00zł z przeznaczeniem na wydatki związane z kryzysem uchodźczym na terenie naszej 

Gminy. 

6. W związku z decyzją Wojewody Opolskiego dokonuje się zwiększenia dotacji na realizację 

zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w dziale 801 w § 2030 o kwotę 15.060,00zł. 

Plan po zmianach wyniesie 942.756,00zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 854 w § 0950 o kwotę 3.690,00zł  

z odszkodowania za wymianę uszkodzonej ościeżnicy drzwi wejściowych SSM „Dąbrówka” 

w Prudniku. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 854 w rozdziale 

85417 o kwotę 3.690,00zł na naprawę szkody. 

8. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 900 w § 0940 o kwotę 6.042,24zł w wyniku 

rozliczenia za 2021 rok kosztów utrzymania schroniska dla bezdomnych zwierząt  

w Konradowej. 

9. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 921 w § 6280 o kwotę 13.500,00zł z dotacji 

WFOŚiGW w Opolu za zadanie pn. „Montaż nowego kotła CO w WDK Piorunkowice”. 

10. Dokonuje się zmniejszenia dotacji dla szkół publicznych na naukę języka niemieckiego  

w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 110.000,00zł na podstawie decyzji MF o zmniejszeniu 

subwencji oświatowej. 

11. Dokonuje się zmian klasyfikacji środków w placówkach oświatowych poprzez: 

1) zmniejszenie wydatków: 

- w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 25.700,00zł z tytułu wynagrodzeń; 

- w dziale 854 rozdziale 85404 o kwotę 9.193,00zł z dotacji na kształcenie specjalne dla 

przedszkoli niepublicznych.  

1) zwiększenie wydatków:  

- w dziale 854 rozdziale 85404 o kwotę 14.893,00zł na wynagrodzenia nauczycieli wczesnego 

wspomagania rozwoju dziecka;  

- w dziale 854 rozdziale 85495 o kwotę 20.000,00zł na udział własny w realizacji programu 

„Umiem pływać” dla uczniów klas I-III, projektu „Dobra atmosfera - Ja decyduję”. 

12. Dokonuje się przesunięcia środków pozostałych z dodatkowego wynagrodzenia rocznego 

w placówkach oświatowych w dziale 801 rozdziale 80107 o kwotę 17.200,00zł. Pozyskane 

środki przeznacza się na zapłatę polis ubezpieczeniowych i opłaty  abonamentowe 

programów księgowych w dziale 750 rozdziale 75085 o kwotę 9.000,00zł, w dziale 854 

rozdziale 85417 o kwotę 8.200,00zł. 

13. W związku z uchwałą z zebrania wiejskiego Sołectwa Czyżowice z dnia 21.03.2022 r. 

dokonuje się zmian w realizacji przedsięwzięcia ze środków Funduszu Sołeckiego poprzez 

zmniejszenie zadania pn. „Zagospodarowanie terenów gminnych w Sołectwie Czyżowice”  

w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 7.000,00zł. Pozyskane środki przeznacza się na 

zwiększenie zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja szamba i doprowadzenie wody do 

świetlicy w OSP w Czyżowicach” w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 7.000,00zł. Plan po 

zmianach na zadaniu wyniesie 18.480,62zł.  
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14. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 010 w rozdziale 01095 o kwotę 2.000,00zł 

na program opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz sterylizację kotów wolnożyjących. 

15. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 w rozdziale 60016  

o kwotę 60.000,00zł na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 107374 O ulicy Nowej  

w Łące Prudnickiej” na utwardzenie parkingu przy nowym budynku wielofunkcyjnym w 

Łące Prudnickiej.  

16. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754 w rozdziale 75405 o kwotę 20.000,00zł 

na fundusz wsparcia dla Komendy Powiatowej Policji w Prudniku na zakup samochodu 

służbowego oznakowanego w celu poprawy bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 

Prudnik. 

17. Dokonuje się zwiększenia wydatków na obsługę długu w dziale 757 rozdziale 75702  

o kwotę 300.000,00zł w związku z podwyżkami stóp procentowych. 

18. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 10.000,00zł  

z przeznaczeniem na cięcia pielęgnacyjne drzew i krzewów w ZSP nr 2 w Prudniku. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestie wzrostu obsługi kredytu. Zauważył, że 

planowany deficyt się zwiększył. Zapytał na ile gmina przygotowana jest finansowo? 

Przypomniał, że w grudniu deficyt planowany był na poziomie 14 mln, natomiast już w lutym 

wzrósł on do 17 400 000 zł.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator odnośnie planowanego zwiększenia deficytu z 14 mln do 

17 mln złotych oznajmiła, że dotyczy on rozliczenia nadwyżki z poprzedniego roku. Jest to 

nadwyżka, która pozostała z różnych dochodów. Nadwyżka ta przechodzi na kolejny rok jako 

przychód, dlatego suma deficytu zwiększyła się o te 4 mln złotych. Wpływ na to ma 

rozliczenie nadwyżki jaka pozostała.  W kwestii zabezpieczenia odsetek Skarbnik 

powiedziała, że wiadomym jest jak rosną stopy procentowe, przedstawiła również pomysł na 

zabezpieczenie środków na ich spłatę.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszy kwestię związaną ze zmniejszeniem subwencji 

oświatowej na naukę języka niemieckiego. Zapytał czy nie byłoby możliwości, aby kwota ta 

została pokryta przez Gminę? 

Skarbnik Gminy poinformowała, że aby pokryć tą różnice, trzeba by zabrać wysokość 

kwoty z innego paragrafu.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zapytała, czy jeśli szkoła udostępniałaby 

pomieszczenie to może rodzice mogliby uiszczać opłaty za naukę języka indywidualnie? 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że nauka w szkole publicznej jest bezpłatna i nie można 

wprowadzać dodatkowych opłat za zajęcia.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wyjaśnił, że wspomniane środki mają zostać przesunięte 

na naukę języka mniejszości polskiej poza granicami naszego kraju. Odnośnie możliwości 

przesunięcia środków na ten cel w budżecie Gminy Wiceburmistrz oznajmił, że na dzień 

dzisiejszy by się wstrzymał. Zmiany mają nastąpić od września, więc jest jeszcze czas, by na 

spokojnie się zastanowić co dalej.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja w temacie. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że jeśli zwiększenie godzin dodatkowych lekcji 

języka niemieckiego miałoby być pokryte z budżetu gminy to chciałby, aby taka możliwość 

skierowana była do wszystkich szkół, a nie tylko do Łąki Prudnickiej. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że w przypadku takiego wniosku należy 

wskazać źródło finansowania i wskazać paragraf, z którego środki miałby być przesunięte. 

Zdania radnych w temacie były podzielone.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1055) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2022 r. 

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej  

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2022 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr LIV/887/2021 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 w związku z podjętymi do dnia 23.03.2022 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM uchwałą  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości 

przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2022 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się w poz. 1.3.2.10 nowe zadanie majątkowe pn. „Remont dróg gminnych  

ul. Szkolnej i ul. Staszica” z limitem wydatków na lata 2022-2023 w kwocie 1.685.000,00zł. 

W 2022 r. limit wydatków to kwota 1.284.915,06zł  i stanowi dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

2. Wprowadza się w poz. 1.3.2.11 nowe zadanie majątkowe pn. „Przebudowa z rozbudową 

budynku przy ul. Ogrodowej 1 w Prudniku” z limitem wydatków na rok 2023 w kwocie 

130.000,00zł. W celu dostosowania obiektu przedszkolno-żłobkowego do obowiązujących 

przepisów w zakresie p.poż. oraz sanitarnych niezbędne jest wykonanie dokumentacji 
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technicznej wraz z uzyskaniem ekspertyz technicznych i pozwoleń. W 2022 r. zostanie 

podpisana umowa natomiast płatność nastąpi w 2023 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056)  kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

3) zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1057) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

Projekt uchwały dotyczy sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej o powierzchni 

ok. 0,0028 ha, stanowiącej część działki oznaczonej na mapie nr 9, obręb Prudnik, numerem 

pomiarowym 1134/162 o powierzchni 0,0330 ha. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

(druk nr 1057) kolejno przez: 

Komisje Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

4) zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1058) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej położonej               

w Prudniku, przy ul. Batorego 26 - działka nr 1468/108, mapa nr 11, obręb Prudnik o 

powierzchni 0,0169 ha. Nieruchomość jest zabudowana budynkiem mieszkalno-usługowym, 

w którym znajdują się 2 lokale mieszkalne o powierzchni 37,93 m2 i 35,09 m2 (I piętro) oraz 

lokal użytkowy o powierzchni 53,08 m2 (parter). Działka nr 1468/108 oznaczona jest w 

Planie Zagospodarowania Przestrzennego symbolem „A96MW,U” - tereny zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej oraz usług ogólnie.  Budynek posadowiony na przedmiotowej 

działce znajduje się w gminnej ewidencji zabytków. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1058) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodaczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budowinictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

5) zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1059) 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż w przetargu ustnym nieograniczonym działki 

oznaczonej na mapie nr 10 - obręb Moszczanka - numerem pomiarowym 613/5 o powierzchni 

0,1700 ha. Z uwagi na dostęp działki nr 613/5 do drogi publicznej oraz jej normatywne 

wymiary, sprzedaż nieruchomości nastąpi w przetargu ustnym nieograniczonym.  

W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego w/w działka jest oznaczona 

symbolem „RM1” - „tereny zabudowy zagrodowej (...)”. 
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Rada Sołecka wsi Moszczanka wyraziła zgodę na sprzedaż w/w nieruchomości. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

6) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1060-1062) 

Projekt uchwały druk nr 1060 dotyczy sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 

na mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/1 o powierzchni 0,1237 ha. 

Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/1 o powierzchni 0,1237 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

Sprzedaż działki nr 364/1 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Projekt uchwały druk nr 1061 dotyczy sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 

na mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/2 o powierzchni 0,1054 ha. 

Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/2 o powierzchni 0,1054 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

Sprzedaż działki nr 364/2 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Projekt uchwały druk nr 1062 dotyczy sprzedaży nieruchomości zabudowanej oznaczonej na 

mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/3 o powierzchni 0,1562 ha. 
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Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha. W 

związku z podziałem geodezyjnym uchyla się w/w uchwałę i przeznacza się do sprzedaży 

wydzielone nieruchomości jako stanowiące odrębne przedmioty sprzedaży. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/3 o powierzchni 0,1562 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

W/w nieruchomość jest zabudowana budynkiem dawnego Przedszkola Publicznego w Łące 

Prudnickiej oraz towarzyszącym budynkiem gospodarczym. 

Sprzedaż działki nr 364/3 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych (druk nr 1060-1062) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

7) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1063) 

Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej przy  

ul. Jagiellońskiej w Prudniku, stanowiącej własność Gminy Prudnik. Nieruchomość ta, 

oznaczona jako działka nr 1201/204, mapa 10, obręb Prudnik pełni rolę ciągu pieszo - 

jezdnego. Do tutejszego Urzędu wpłynęło pismo właścicieli budynku przy ul. Ratuszowej 4, 

przylegającego do działki gminnej, z prośbą ustanowienie służebności gruntowej na 

przedmiotowej nieruchomości. Ograniczenie sposobu zagospodarowania terenu dotyczy pasa 

nieruchomości  - przestrzeni nad gruntem, w obrysie istniejących gzymsów (zadaszenia)  

o długości 10 m i szerokości 0,5 m. Służebność dotyczy także pasa gruntu o szerokości 15 cm 

i długości 9,50 m zajętego pod ocieplenie budynku. 
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Mając na uwadze powyższe zasadne jest ustanowienie służebności gruntowej na w/w działce 

gminnej na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości przyległej w zakresie zgodnym  

z treścią niniejszej uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1063) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

8) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1064) 

Gmina Prudnik jest właścicielem nieruchomości gruntowych, dla których prowadzona jest 

księga wieczysta  nr OP1P/00030523/7, oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 1747/200, 

1745/199 oraz działki 1208/199, 1026/199, dla których prowadzona jest księga wieczysta nr 

OP1P/00030743/5, położonych w obrębie ewidencyjnym Prudnik, gmina Prudnik. 

Developer Pro sp. z o.o., sp. j., ul. Jana Pawła II nr 79, 62-510 Konin zwróciła się  

z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu (sieci kanalizacji tłocznej PE o średnicy 90 

oraz kabla energetycznego) na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości oznaczonych 

jako działki nr 585/16, 586/20, 586/23, 586/16, 585/19, 584/11, 586/10, 585/22, 585/24 – 

obręb Lubrza, objętych księgą wieczystą nr OP1P/00050457/9. Powierzchnię pasa 

służebności przesyłu stanowi pas o szerokości po 0,5m w każdą stronę od osi kanału 

tłocznego zlokalizowanego na działkach 1747/200 oraz 1208/199 – mapa 6 – obręb Prudnik, 

o łącznej powierzchni 94,20 m2 – zgodnie z załącznikiem graficznym stanowiącym integralną 

część niniejszej uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1064) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

9) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1065) 

Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości położonych przy 

ul. Chrobrego w Prudniku, stanowiącej własność Gminy Prudnik, oznaczonych numerami 15, 

455 - mapa 10, obręb Prudnik na których został usytuowany odcinek sieci ciepłowniczej. 

Do tutejszego Urzędu wpłynęło pismo Zakładu Energetyki Cieplnej Sp.  z o.o. w Prudniku,  

z prośbą ustanowienie służebności przesyłu na rzecz spółki dla działki: 

1) nr 15 – mapa 10 – obręb Prudnik, objętej księgą wieczystą nr OP1P/00030722/2 – pas  

o długości 27,5 mb i szerokości 1,5 m tj. pas o powierzchni – 41,25 m
2
; 

20 nr 455 – mapa 10 – obręb prudnik, objętej księgą wieczystą nr OP1P/00037583/4- pas  

o długości 4,25 mb i szerokości 1,5 m tj. pas o powierzchni – 6,38 m
2
. 

Strefa oddziaływania obiektu budowlanego – przyłącza cieplnego to szerokość pasa od środka 

osi przyłącza po 0,75 metra po obu stronach – łącznie 31,75 mb przyłącza cieplnego  

o powierzchni 47,63 m
2
. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1065) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 
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Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

10) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1066) 

 Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością gruntową nieruchomości, stanowiących 

własność Gminy Prudnik, oznaczonych na mapie nr 5, obręb Prudnik, numerami 

ewidencyjnymi:  

1) 2568/3, o powierzchni  0,1712 ha, w pasie gruntu o powierzchni 18,00 m², 

2) 2569/3, o powierzchni 0,1818 ha, w pasie gruntu o powierzchni 48,30 m², 

- na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości oznaczonej na mapie nr 5, obręb 

Prudnik, numerem ewidencyjnym 2570/3 o pow. 0,1062ha, celem spełnienia wymagań 

ochrony przeciwpożarowej obiektu użyteczności publicznej zlokalizowanego przy   

ul. Legionów 1, w Prudniku. 

 Współwłaściciel działki 2570/3 – mapa nr 5 – obręb Prudnik zwrócił się z wnioskiem  

o ustanowienie służebności gruntowej na w/w gruncie - zwymiarowanym na załączniku 

graficznym do uchwały. Obecnie na w/w nieruchomościach jest ustanowiony trwały zarząd 

na rzecz Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku z filią "U Króla Gór 

Opawskich" w Wieszczynie, zgodnie z decyzją Burmistrza Prudnika nr MG.III.6844.4.2016, 

z dnia 13.01.2017r. 

Od dnia 01.12.2021r. w/w grunt jest przedmiotem umowy dzierżawy zawartej pomiędzy 

Dyrektorem Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku  

a Wnioskodawcą na czas nieoznaczony, jednakże nie dłuższy, niż na czas trwania trwałego 

zarządu. 

W przypadku ustanowienia niniejszej służebności celowe będzie dokonanie podziałów 

geodezyjnych i wyodrębnienie przeznaczonego do obciążenia gruntu do nowej księgi 

wieczystej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1066) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

11) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067-1071) 

Projekty uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczą wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego dotychczasowemu dzierżawcy tego gruntu.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067-

1071) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

12) uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk nr 1072) 

Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii jest realizacją ustawowych zadań, do realizacji których 

zobowiązana jest  gmina Prudnik zgodnie ze zmianami zawartymi w ustawie o zdrowiu 

publicznym oraz niektórych ustaw z dnia 17 grudnia 2021 r. poz. 2469 

W załączonym projekcie przedstawiono diagnozę środowiska lokalnego w powyższym 

zakresie, metody i sposoby rozwiązywania problemów społecznych jakim jest alkoholizm  

i narkomania. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Prudnik na rok 2022 (druk nr 1072) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Prudniku 

jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych Gminy Prudnik (druk nr 1073) 

Zgodnie z uchwałą Nr  LI/852/2021 RADY MIEJSKIEJ W PRUDNIKU z dnia 29 

października 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019-2024 w § 7 ust 4 

ustalono, że w roku 2022 przewiduje się przeprowadzenie zmian w zakresie zarządzania 

mieszkaniowym zasobem gminy, poprzez rozwiązanie umów o zarząd i użytkowanie  

z Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. oraz powierzenie tej 

Spółce wykonywania zadań własnych Gminy Prudnik związanych z zarządzaniem 

nieruchomościami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz lokalami 

użytkowymi stanowiącymi własność gminy Prudnik, a także realizację ich remontów  

i modernizacji. 

Wobec powyższego w proponowanym projekcie uchwały powierza się zadania polegające na: 

„11) wykonywaniu  remontów, modernizacji i usuwania awarii w nieruchomościach 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy  oraz lokalach użytkowych 

stanowiących własność gminy Prudnik” 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi 

Usług Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań 

własnych Gminy Prudnik (druk nr 1073) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

14) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

(druk nr 1074) 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Techniczny Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adam 

Szczepański. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zwróciła się z zapytaniem do radnych czy mają 

uwagi do przedłożonego projektu? 

Głos zabrał radny Zbigniew Kosiński. Oznajmił, że jest jak najbardziej za kanalizowaniem 

kolejnych miejscowości, jednak zdziwił go fakt, że w wieloletnim planie rozwoju  

i modernizacji urządzeń jako kolejna miejscowość pojawiły się Czyżowice. Radny 

przypomniał, że w jednej z ostatniej wypowiedzi w grudniu  Burmistrz zapewnił, że 

kolejnymi kanalizowanymi miejscowościami będą Rudziczka i Mieszkowice. W następnej 

kolejności ewentualnie w grę miały wejść Czyżowice. Rady oznajmił, że wiadomym jest, iż 

Czyżowice znajdują się na uboczu, mają bardzo długi kolektor, co bardzo zwiększy koszty 

przerzutu tych nieczystości. Radny zapytał czy jest jakaś możliwość dofinansowana tej 

inwestycji, że akurat wchodzą Czyżowice do planu, a nie Mieszkowice czy Rudziczka? 

Dodał, że dwie ostatnie miejscowości są niemal połączone ze sobą i ludzi oddających tam 

ścieki jest zdecydowanie więcej, więc kanalizowanie tych miejscowości jest bardziej 

uzasadnione z punktu widzenia ekonomicznego. Radny przypomniał, że kiedyś była 

rozważana taka możliwość, aby w Czyżowicach wybudować oczyszczalnię kontenerową –  

z racji długiego i kosztownego tranzytu. Ponadto radny stwierdził, że przecież i tak 

skanalizowanie Czyżowic wymaga wykonania tranzytu do Rudziczki, ponieważ koszt 

wówczas  będzie niższy. 

Dyrektor Techniczny Adam Szczepański oznajmił, że Czyżowice zostały wprowadzone do 

planu w związku z tym, że powiat planuje remont drogi prowadzącej do tej miejscowości i po 

remoncie przez kolejne 5 lat ze względu na trwałość projektu, nie będzie możliwości wejścia 

w pas drogi. Dyrektor dodał, że nie planuje się de facto skanalizowania póki co całej wioski,  

a jedynie umieszczenie odpowiedniej infrastruktury w pasie drogi powiatowej.  Dodał, że jeśli 

gminie ani ZWiK-owi nie uda się pozyskać środków z zewnątrz to wówczas nie będzie 
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możliwości kanalizowania kolejnych miejscowości. Gmina Lubrza wystąpiła do ZWiK  

o wspólne doinwestowanie wybudowania wodociągów w ujęciach wodnych znajdujących się 

w różnych gminach. Jeśli dwie gminy będą miały wspólny cel to być może łatwiej będzie 

uzyskać dofinansowanie.  Wówczas jeżeli zostanie wybudowany kolektor kanalizacyjny we 

wsi Prężynka to wtedy będzie bardzo łatwo połączyć kolektor z Czyżowic w kierunku 

Prężynki. Byłby sens ciągnąć rurę z Czyżowic do Prężynki, bo odległość jest mniejsza. 

Dyrektor Techniczny Adam Szczepański oznajmił, ze wójt Gminy Lubrza nie jest 

zainteresowany kanalizowaniem miejscowości. Ma w planach postawienie własnej stacji 

zlewczej w okolicach strzelnicy i doprowadzenia tego wzdłuż drogi powiatowej do ulicy 

Prężyńskiej.  

Dyrektor dodał, że póki co wykonywany jest projekt, bo być może pojawią się 

dofinansowania. Jeśli uda się pozyskać środki zewnętrze, a w drodze powiatowej pojawi się 

odpowiednia infrastruktura to wówczas mieszkańcy miejscowości Czyżowice zostaną 

podłączone do kolektora. Jeśli się nie uda to podłączenie zostanie odłożone na późniejszy 

czas.  

Między radnymi wywiązała się długa dyskusja.  

Przewodnicząca Komisji Budownictwa Urszula Rzepiela powiedziała, że od wielu lat 

komisja budownictwa prosi o to, aby wszelkie zamierzenia inwestycyjne były poddane pod 

obrady komisji, aby radni mogli się z tym zapoznać. Dobrze byłoby tą praktykę zastosować  

i w tym przypadku: aby projektanci wraz z przedstawicielami Zakładu Wodociągów spotkali 

się z radnymi. 

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że zamiast inwestować 13,5 mln złotych  

w tranzyt do Czyżowic lepiej zrobić kanalizację dużej części miejscowości Rudziczka. 

Tranzyt do Rudziczki z Niemysłowic jest bardzo bliski. Natomiast obecnie w planie jest 

wykonanie samego tranzytu do Czyżowic, bez przyłączenia mieszkańców. Należy zastanowić 

się pod kątem czysto finansowym. Rachunek jest bardzo prosty.   

Radni wyrazili zdanie, że był wcześniej stworzony harmonogram i ustalono kolejność 

wykonywania kanalizacji w poszczególnych miejscowościach. 

W dyskusji udział wzięli radny Josel Czerniak, Tomasz Wisła, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Zygmunt Bochenek. 

Radny Andrzej Gajewski zapytał czy znane są koszty pomiędzy Czyżowicami,  

a Niemysłowicami oraz pomiędzy Niemysłowicami i Rudziczką. 

Dyrektor Techniczny Adam Szczepański odpowiedział,  że na dzień dzisiejszy koszty takie 

nie są znane.  

Radni podjęli dalszą dyskusję. Uznano, ze warto podjąć rozmowy z wójtem Gminy Lubrza. 

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że pierwszym krokiem do podjęcia rozmów  

z wójtem jest wyliczenie kosztów. Jeśli znane będą koszty, które świadczyć będą o tym, że 

wójtowi Lubrzy taniej będzie wybudować kolektor wraz z Gminą Prudnik przez Prężynkę, niż 

samej Gminie Prudnik kolektora dla jednej miejscowości, wówczas jest szansa na to, że 

Lubrza będzie partycypować w kosztach takiej inwestycji. Wszystko rozchodzi się finanse. 

Dziś trzeba podjąć decyzję odnośnie planów. Jeśli plan zostanie zatwierdzony, wówczas 

ZWiK rozpocznie realizację tego, co jest w planie.  Nie będzie już analizowane to, co jest 

najbardziej uzasadnione ekonomicznie. Raz jeszcze podkreślił, że najpierw powinna zostać 

sporządzona analiza tego, co się najbardziej opłaca, wówczas będzie można wprowadzić 

korekty do planu. 

Radny Zygmunt Trojniak złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad  

i wrócić do tematu w momencie, gdy Prezes przygotuje plan pod kątem analizy kosztów  

i potrzeb dla Gminy Prudnik.     

Radny Zygmunt Bochenek poparł zdanie, ab wystąpić z propozycją rozmów do wójta 

Gminy Lubrza. Jednak potrzebne są informacje kosztowe. 
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Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela podsumowała, że Komisja przyjmuje drogę 

etapowania: najpierw wariantowość, ekonomia, następnie pertraktacje i współpartnerstwo 

jeżeli będzie obopólna zgoda.  

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o odłożenie podjęcia decyzji w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1074) do momentu przedłożenia 

wariantowości przebiegu tras i ich analizy ekonomicznej kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1075) 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Techniczny Adam Szczepański. Dodał, ze na poprzedniej 

komisji padła sugestia o przygotowanie kalkulacji odnośnie ponoszonych kosztów dla 

każdego radnego. 

Przewodnicząca Komisji oznajmiła, że wobec tego przekłada głosowanie nad projektem 

uchwały na sesję.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

Zastępca Przewodniczącego Komisji  

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

   Josel Czerniak 
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


